
Beste raadsleden, 

 

U was aanwezig bij of heeft zich opgegeven voor de bijeenkomsten voor raadsleden op 15 of 

16 september over de provinciale omgevingsverordening.  

 

Ik ben Statenlid van het CDA en was bij beide bijeenkomsten aanwezig en heb de behoefte u 

een terugkoppeling te geven.  

 

Velen van u gaven op 15 of 16 september aan hoe moeilijk het voor gemeenten is om aan de 

woningbouwopgave te voldoen. Sommigen hadden daarbij concrete projecten voor ogen, 

anderen zagen dat woonkernen in hun gemeenten zodanig beschermd worden dat 

ontwikkelingen niet meer mogelijk zijn. Een aantal raadsleden gaf aan tevreden te zijn met 

de bescherming van de landschappen of deed de oproep bijzonder provinciaal landschap 

ergens toe te voegen. 

 

Ik heb van een aantal van uw punten amendementen of moties gemaakt, nogmaals dank dat 

u mij deze input gegeven heeft. Ik kon niet van alles een motie of amendement maken, dat 

werd gewoonweg te veel. Helaas zijn weinig van de ingediende moties aangenomen, van het 

CDA is alleen de motie over het Tergooi ziekenhuisterrein in Blaricum aangenomen. De 

meerderheid van de Staten heeft zich tot mijn teleurstelling weinig aangetrokken van de 

brede roep om meer ruimte bij gemeenten neer te leggen om hun eigen afwegingen te 

maken en zo aan de woningbouwopgave te voldoen. In de commissievergadering hebben 

nog een flink aantal wethouders ingesproken. Ook met hun pleidooi over hoe klem de 

provincie hen soms zet als het gaat om ruimte voor woningbouw, is in mijn ogen veel te 

weinig gedaan.  

 

Uiteraard ga ik verder met het pleidooi voor meer ruimte voor gemeente, meer maatwerk. 

Dat kan bij de omgevingsregeling 2.0 en het masterplan woningbouw dat de VVD heeft 

aangekondigd en de gedeputeerde over heeft genomen. In dit masterplan wordt onderzocht 

welke ruimte er geboden moet worden om aan de opgave te voldoen. Wat mij betreft een 

verkeerde volgorde, deze afweging had moeten plaatsvinden voordat de omgevingsvisie 

werd vastgesteld. Dit traject leidt tot ongewenste verdere vertraging, terwijl de woningnood 

alleen maar verder oploopt. 

 

Het debat in de Staten was in twee termijnen, op 5 oktober en op 22 oktober. 

De stukken zijn hier terug te 

vinden: https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=noordholland&agendaid=2e3c6a29-3415-

4662-ad12-27bf7b923c56&FoundIDs=&year=2020 

 

Het politiek neutrale nieuwsbericht hierover vanuit de griffie van de provincie vindt u 

hier: https://www.noord-

holland.nl/Actueel/Archief/2020/Oktober_2020/Besluiten_Provinciale_Staten_van_22_okto

ber_2020 

  

Als u nog meer informatie wilt, kunt u mij contacten. 

 

Met vriendelijke groet, 
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Wilma van Andel 

Statenlid CDA-Noord-Holland 

 


